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Onderwerp steunmaatregel: Huren gemeentelijke gymzalen en De Marke 
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Doelgroep

Sportverenigingen die een gemeentelijke gymzaal of De Marke huren. Dit betreffen verenigingen 
die geen eigen accommodatie hebben. 

Uit de brief van de Sportkoepel blijkt dat de situatie van deze verenigingen anders is dan die van de 
buitensport. De binnensportverenigingen die een gemeentelijke gymzaal of De Marke huren  zijn 
voor hun inkomsten met name afhankelijk van contributies en sponsorgelden. Deze inkomsten lopen 
in deze periode grotendeels door. 

Ten aanzien van de sportverenigingen die een gemeentelijke gymzaal huren is op een eerder 
moment al een uitspraak door het college gedaan. Over de periode dat de gymzalen niet gebruikt 
kunnen worden door de verenigingen wordt er geen huur in rekening gebracht. De verenigingen die 
gebruik maken van De Marke hebben voor de eerste maand na sluiting een factuur ontvangen, maar 
daarna is geen huur meer in rekening gebracht. Hiermee dalen de kosten van deze verenigingen, met 
aan de inkomstenkant tot nu toe nog maar beperkte gevolgen. Eventuele gevolgen aan de 
inkomstenkant betreffen opzeggingen van lidmaatschappen omdat er geen sportaanbod is. Hierover 
zijn enkele signalen bij de gemeente bekend. 

Te treffen steunmaatregel

De situatie bij binnensportverenigingen is anders dan die van de buitensportverenigingen met een 
eigen accommodatie en een afhankelijkheid van kantine inkomsten. De sportverenigingen die een 
gemeentelijke gymzaal huren krijgen deze uren niet gefactureerd zolang de zaal niet beschikbaar is. 
Wanneer de zaal weer gebruikt kan worden zal de huur weer in rekening gebracht worden. Gezien 
de financiële situatie van de betreffende verenigingen (volgens de informatie die we nu hebben) zou 
dit geen problemen op moeten leveren. 

Ten aanzien van de sportverenigingen die de eerste maand huur in De Marke hebben moeten 
betalen stellen we voor dit te vergoeden aan sportverenigingen. Doel hiervan is om alle Hattemse 
binnensportverenigingen zo gelijk mogelijk te behandelen. 

Een belangrijk argument om hiervoor te kiezen zijn de andere partijen die gebruik maken van De 
Marke. De Marke heeft voor de meeste partijen in het MFC en zwembad (vaste huurders hebben 
andere afspraken) de regel gehanteerd dat de eerste maand huur gewoon in rekening wordt 
gebracht. Door deze maatregelen voor sportverenigingen voor te stellen bestaat de kans dat de roep 
komt om deze te verbreden naar bijvoorbeeld organisaties op gebied van muziek en cultuur die ook 
gebruik maken van De Marke. Bij deze partijen lijkt de noodzaak van de maatregel/voor compensatie 
niet aanwezig. 



Wijze van uitvoering

We vragen De Marke om de gegevens aan ons aan te leveren welke sportverenigingen voor welke 
bedragen nadeel hebben ondervonden. Op basis van deze onderbouwing vergoeden we de bedragen 
aan de verenigingen in kwestie.  

Financiële gevolgen exploitatie 2020 Hattem

Voor de exploitatie van 2020 betekent een compensatie van de betaalde huur aan De Marke een 
kostenpost van €6.300,- 

Te verbinden voorwaarden

 


